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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 23 juni.

Edegemse clubs en verenigingen  
krijgen Vlaamse steun
De Vlaamse Regering steunt onze lokale sport-, cultuur- en jeugdverenigingen, 
die heel wat schade leden door de coronacrisis. Edegem krijgt bijna 260.000 euro. 
Een heel goede zaak, want onze verenigingen en clubs zijn de warme bloedbaan in 
onze gemeente.

De coronacrisis zorgde voor veel schade in onze economie, maar ook het lokale  
verenigingsleven heeft barre maanden achter de rug. Talloze lang ingeoefende  
voorstellingen konden plots niet meer plaatsvinden, alle sportcompetities en  
trainingen werden gestopt, eetfestijnen werden geschrapt … Het verenigingsleven 
stond plots stil. Maar veel kosten werden al gemaakt en andere liepen gewoon door. 
Water, elektriciteit, huur van infrastructuur … moesten in veel gevallen nog altijd 
betaald worden. Net daarom heeft de Vlaamse Regering een noodfonds van niet  
minder dan 87 miljoen euro opgericht.

Eerlijk verdelen

Hoe gaat dat concreet in zijn 
werk? De Vlaamse Regering kent 
uiteraard niet al onze Edegemse 
verenigingen. Daarom heeft ze 
beslist om het budget te verdelen 
onder de gemeenten, die verder 
instaan voor de verdeling. Edegem 
krijgt op die manier een potje van 
258.927 euro. De gemeenteraad 
keurde op 22 juni het voorstel van 
het schepencollege om het geld 
van het noodfonds te verdelen  
bij de jeugd-, sport- en cultuur- 
verenigingen unaniem goed.

Draad snel oppakken

We beseffen dat het bedrag mogelijk niet voldoende zal zijn om  
alle geleden schade volledig af te dekken. Maar we zijn er wel 
van overtuigd dat we dankzij dit noodfonds ons prachtige 
Edegemse verenigingsleven door een zware periode kunnen 
helpen. We geven onze verenigingen een doorstart, zodat ze 
snel de draad weer kunnen oppakken.

We zullen doorgaan
Wat een bijzondere maanden hebben 
wij samen mogen trotseren. Samen met 
onze gemeentelijke diensten en die van 
het Woonzorgnetwerk zetten wij ons 
maximaal in om wie hulp nodig heeft, bij 
te staan.

Dankzij de inzet van alle raadsleden over 
de partijen heen werden zo bijvoorbeeld 
half mei voor al onze inwoners herbruik-
bare mondmaskers aan huis bezorgd.

Naast de steun die we in Edegem al 
gaven aan onze lokale economie en 
verenigingen maken we nu ook dankbaar 
gebruik van de middelen die de  
 Vlaamse Regering ter beschikking stelt. 
Die nam tal van maatregelen om de 
crisis te overbruggen en de economie 
weer op gang te brengen. Recent kregen 
de lokale besturen extra middelen om 
de sociale gevolgen van de coronacrisis 
aan te pakken en het verenigingsleven 
te steunen. Door de unanieme beslis-
sing van de gemeenteraad krijgen onze 
verenigingen nog voor de zomervakantie 
informatie over de besteding van het 
noodfonds.

Het leven begint stilaan te hervatten. 
Maar het coronavirus blijft aanwezig. 
Daarom reken ik op uw verantwoorde-
lijkheid en burgerzin om alle maatregelen 
te blijven volgen om een tweede  
besmettingsgolf te voorkomen. 

We moeten elkaar beschermen om 
samen te kunnen doorgaan.

Koen Metsu
Burgemeester Philippe Muyters 

Vlaams Parlementslid
Voorzitter gemeenteraad

Hang de Vlaamse Leeuw uit en vier virtueel de Vlaamse feestdag
Op 11 juli viert Vlaanderen feest. Neem zeker een kijkje op www.n-va.be/11juli en ontdek  
het programma van onze virtuele 11 juliviering. En hang zeker de Vlaamse Leeuw uit.  
Hebt u nog geen vlag? Mail dan naar edegem@n-va.be en wij bezorgen ze bij u thuis. 

 Onder meer de lokale sportclubs zagen de voorbije 
maanden heel wat inkomsten verloren gaan.
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Interview met schepen Albert Follens
Gemeentelijke huisvuilophaling en  
exploitatie ecopark naar IGEAN
Op 1 juni werden de huisvuilophaling en de exploitatie van het recyclagepark, die 
tot nu toe door de gemeente gebeurden, overgedragen aan IGEAN. Daarom hadden 
we een gesprek met bevoegd schepen Albert Follens, een flamboyante man met een 
missie.

Albert, je werkt bijna 7 dagen op 7 als
schepen voor de gemeente. Waarom 
doe je dit? Wat is jouw ambitie?
“Sinds februari 2019 ben ik verantwoorde-
lijk voor de financiën van Edegem. Na een 
grondige analyse van de financiële situatie 
die we met de N-VA vóór de verkiezingen 
hebben gemaakt, waren wij tot het besluit 
gekomen dat de tanker gekeerd moet 
worden. Het feit dat we in oktober 2018 
de absolute meerderheid behaalden in 
de gemeenteraad is een unieke kans om 
de financiën van Edegem weer gezond te 
maken. De coronacrisis bewijst trouwens 
dat het absoluut noodzakelijk is om over 
een financiële buffer te beschikken.”

Waarom is dat zo belangrijk?
“Als we in Edegem in de toekomst willen 
blijven investeren in betere voetpaden,  
straten en wegen, in ons patrimonium  
en de ouderenzorg (denk aan de oude  
vleugel van Immaculata), moeten we  
onze vaste personeels- en werkingskosten 
terugschroeven door niet-kerntaken uit te 
besteden aan gespecialiseerde organisa-
ties. We blijven echter een evenwaardige 
dienstverlening aan onze burgers verzeke-
ren. Daarom zijn we nu het meerjarenplan 
20-25 met begeleidend sociaal plan voor de 
betrokken personeelsleden volop aan het 
uitvoeren.”

Hoe past de overdracht van de huisvuil-
ophaling en exploitatie van het ecopark 
aan IGEAN in het meerjarenplan? Wat is er 
gebeurd met ons personeel?
“IGEAN is zo'n gespecialiseerde inter-

communale die nu al in 27 gemeenten 
het huisvuil ophaalt en verwerkt en 23 
recyclageparken uitbaat. Ze beschikt over 
een schaalgrootte, knowhow en techno-
logie om deze dienstverlening efficiënter 
te kunnen verzekeren dan elke gemeente 
afzonderlijk. Ons personeel dat deze taken 
tot nu vervulde, werd met goede arbeids-
voorwaarden overgedragen aan IGEAN, 
ook een publieke dienst, trouwens.”

Gaat dit een besparing betekenen voor de 
gemeente?
“Zeker en vast. We betalen uiteraard  
voor de dienstverlening, maar we  
stonden bijvoorbeeld voor grote kosten 
voor de gemeente door de vervanging van 
de huisvuilwagens. Deze investeringen 
gebeuren nu door IGEAN, dat zorgt voor 
moderne voertuigen die rijden op schone 
brandstof.”

Er wordt gezegd dat de burgers meer 
zullen moeten betalen en dat de  
dienstverlening erop zal achteruitgaan?
“Dat klopt natuurlijk niet. De tarieven en 
retributies blijven hetzelfde. Bovendien 
verbetert de dienstverlening zelfs. Je kan 
als het jou beter uitkomt nu ook terecht 
in alle recyclageparken van IGEAN in de 
regio zuid. Elke Edegemnaar heeft deze 
info in de bus gekregen. IGEAN baat ook 
ons goed uitgebouwde recyclagepark met 
respect uit. Tot slot is er nu één aanspreek-
punt bij klachten of problemen. Dat is een 
pluspunt in de dienstverlening aan onze 
burgers.”

Wie is Albert Follens?
Deze burgerlijk ingenieur en gewezen  
topman van Agfa-Gevaert is sinds 
februari 2019 schepen van Financiën. 
In februari dit jaar kwamen daar de 
bevoegdheden Omgeving en Afvalbe-
leid bij. Cijfers hebben geen geheimen 
voor Albert. Hij spit jaarrekeningen, 
budgetten, balansen en dossiers uit. 
Hij gaat ter plekke kijken, analyseert 
en trekt conclusies die hij in beleid 
probeert om te zetten. “Meten is we-
ten” is geen ijdele slogan voor hem.

Week van de bij
Van 31 mei tot 7 juni liep de week van de bij. Bijen zijn cruciaal voor het leven 
op onze planeet. Maar hun situatie gaat er dramatisch op achteruit. Help de bij 
om te overleven met streekeigen planten, kruiden, bomen en struiken. 

Meer info vindt u op www.weekvandebij.be.
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Vlaamse hulp voor aanpak sociale gevolgen coronacrisis
De gemeenten krijgen Vlaamse steun om de sociale gevolgen van de coronacrisis aan te pakken. Edegem kan rekenen op een  
eenmalige subsidie van bijna 38.000 euro voor lokale armoedebestrijding. 

Daarnaast kunnen kwetsbare gezinnen en alleenstaanden met een laag inkomen via een consumptiebudget 
extra financiële ondersteuning krijgen. Daarvoor kreeg Edegem een eenmalige subsidie van ruim 40.000 euro. 
Onze sociale dienst van het OCMW zorgt ervoor dat deze middelen terechtkomen bij wie het echt nodig heeft.

Einde van het bewogen coronaschooljaar
Proficiat aan alle leerkrachten 
Ondanks de ietwat tegenstrijdige berichtgeving vanuit het ministerie, de expertgroepen en de diverse koepels, heeft het  
onderwijspersoneel zich op de werkvloer bijzonder flexibel getoond. En zeker ook in Edegem. Afstandsleren, preteaching,  
online praatboxen met de klas, zorgkinderen opvolgen … Niets was te veel gevraagd. Chapeau!

De inkt van de heropstartplannen bij de verschillende directies was nog niet droog of er verschenen opnieuw richtlijnen die de vorige 
plannen in de vuilbak deden belanden. De gemeente Edegem hielp mee door de buitenschoolse opvang ’s avonds te vervroegen en 
leegstaande locaties aan te bieden aan alle Edegemse basisscholen. Het vergde veel van iedereen, maar het is gelukt. Alle scholen in 
Edegem geven opnieuw gedeeltelijk les.

Geduld en aanpassingsvermogen

“Het is voor buitenstaanders soms moeilijk te vatten waarom niet gewoon iedereen fulltime 
naar school kan, maar dat was vaak onmogelijk door de zeer strenge preventieve gezond-
heidsmaatregelen die van hogerhand werden opgelegd”, zegt schepen van 
Onderwijs Koen Michiels. “Langs deze weg wil ik nog eens alle directies 
en leerkrachten van harte danken, net als de geduldige ouders en de vele 
kinderen. Zij gaven blijk van bijzonder veel veerkracht en aanpassings- 
vermogen.”

Koen Michiels, schepen van Onderwijs

Brigitte Vermeulen-Goris, schepen van Lokaal Sociaal Beleid 
en voorzitter van het bijzonder comité voor de sociale dienst 

11 juli in coronatijden
11 juli is en blijft de feestdag van onze 
Vlaamse gemeenschap. Onze feestdag, 
maar ook een strijddag. Jammer genoeg 
kunnen vele festiviteiten niet doorgaan 
door de coronamaatregelen, maar het 
blijft meer dan ooit belangrijk om onze 
Vlaamse identiteit positief tot uiting te 
brengen. 

Vlaamse veerkracht

De afgelopen maanden waren zwaar en 
moeilijk. Maar elke crisis biedt nieuwe 
kansen. Onze N-VA-parlementsleden 
formuleren voorstellen om met Vlaamse 
creativiteit en veerkracht onze economie 
te moderniseren en wendbaar te maken 
voor de toekomst.

Efficiënt besturen op Vlaams niveau

Hoewel de gezondheidscrisis heel  
pijnlijk de versnippering van de  
bevoegdheden blootlegde, willen  
sommigen de gezondheidszorg weer 
naar het federale niveau brengen.  
Tegen alle logica in. De N-VA blijft  
ijveren voor een efficiënte gezondheids-
zorg op Vlaams niveau. 

Juiste keuzes maken

Wat nog niet te voorzien is, zijn de 
gevolgen van de coronacrisis voor de 
gemeentelijke financiën. Daarom is een 
zuinig financieel beleid meer dan ooit 
nodig en moeten we de juiste keuzes 
maken. Daarvoor kunt u rekenen op 
onze knappe ploeg in het gemeentehuis.

Corona houdt ons niet tegen om van 
11 juli een echte Vlaamse feestdag te 
maken. Hang de Vlaamse Leeuw uit en 
vier Vlaanderen virtueel!

Hugo Van Bueren 
Voorzitter  

N-VA Edegem

Ontdek het volledige programma 
op www.n-va.be/11juli.
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht


